

Yes, Women Can!

Write an essay and you could be selected to receive a \$500 Scholarship

THE REVIEW recognizes the important role that women play in all aspects of life and the challenges that many women face in achieving higher education. In order to help ten young women to achieve greatness through higher learning, The Review has chosen to reserve a portion of the proceeds from our 2017 Yes, Women Can! event, to create ten, \$500 scholarships for young women.

Yes, Women Can!, is an event hosted by The Review and it is scheduled to take place on Sunday, April 9, 2017, from 10 a.m. to 5 p.m. at the Vankleek Hill Community Centre.

The selected recipient schools for these scholarships are as follows:

Vankleek Hill Collegiate Institute, Vankleek Hill, ON
École secondaire catholique régionale de Hawkesbury, Hawkesbury, ON
École publique Le Sommet, Hawkesbury, ON
Glengarry District High School, Alexandria, ON
École secondaire catholique Le Relais, Alexandria, ON
École secondaire catholique de Plantagenet, Plantagenet, ON
St. Francis Xavier Catholic High School, Hammond, ON
Laurentian Regional High School, Lachute, QC
Ecole Polyvalente Lavigne, Lachute, QC

In order to qualify for this scholarship, you, as a student, must meet the following criteria:

- You must be enrolled in one of the nine selected schools.
- You must be graduating in 2017 and intend to attend College, University, or trade school in the fall session of 2017
- You must fill out this application form, which will be available in the administration offices of the participating schools and be posted online at www.yeswomencan.ca. It is also available at The Review offices in Vankleek Hill, ON.
- All application forms must be submitted to the administration department of the participating schools, or directly to The Review no later than Friday, March 10, 2017, by noon.
- Each of the ten scholarships will be presented to young women pursuing post-secondary studies in one of the following areas: architecture, business, communications, engineering, journalism, math, science, social sciences, the arts or the environment. Other areas of study may also be considered.
- All students who apply for this scholarship are asked to complete a 250-500 word essay in either English or in French, detailing their perseverance in completing high school and the obstacles they have overcome during the course of their studies.

We encourage students to explain how this bursary will help them, how they intend to use it and to tell us a little bit about the career they hope to pursue following graduation. If you are involved in your community, in your school or in helping others, we want to know.

- The Review will be working with the staff at the participating schools to select the scholarship recipients. The recipients of these scholarships will be invited to attend Yes, Women Can! on April 9 and we will give them free passes to attend the event with their mothers, sisters and grandmothers.
- At Yes, Women Can! we will formally announce the names of the scholarship recipients and the scholarships themselves will be presented at the graduation ceremonies for each of the participating schools.

To apply, students must include this form, as well as their 250-500 word essay, in either English or French. This application must be handed in no later than March 10, 2017, by noon.

If you have any questions, please feel free to contact Irene at The Review. Tel. 1.877.678.3327 / 613-678-3327 extension 1002 or email irene@thereview.ca

Your Name: _____

Address: _____

Phone Number: _____

Name of your parents: _____

Date of Birth: _____

Name of the High School you currently attend: _____

Name of the post-secondary institution (College or University) that you intend to enroll in: _____

Subject of study you intend to pursue: _____

Proposed start date of your post-secondary studies: _____

Please complete and attach a **250-500 word essay in either English or in French**, detailing your perseverance in completing high school, any obstacles that you have overcome during the course of your studies, the reason you think you are deserving of this subsidy and how you intend to use it.

*Recipients will receive their cheques upon proof of registration at a post-secondary institution.

Au féminin pluriel!

Écrivez un essai littéraire et vous pourriez recevoir une bourse de 500\$

Formulaire d'application

THE REVIEW reconnaît le rôle important des femmes dans tous les aspects de la vie et les défis qu'elles doivent relever pour atteindre un haut niveau d'éducation. Afin d'aider dix jeunes femmes à développer leur plein potentiel en atteignant un plus haut niveau d'éducation, The Review a décidé de réserver une partie des bénéfices de son événement Au féminin pluriel! pour créer dix bourses d'études pour les jeunes femmes.

Au féminin pluriel! est un événement organisé par The Review qui aura lieu le dimanche 9 avril 2017 de 10 h à 17 h au centre communautaire de Vankleek Hill.

Les écoles choisies pour bénéficier des bourses sont les suivantes:

Vankleek Hill Collegiate Institute, Vankleek Hill, ON
École secondaire catholique régionale de Hawkesbury, Hawkesbury, ON
École publique Le Sommet, Hawkesbury, ON
Glengarry District High School, Alexandria, ON
École secondaire catholique Le Relais, Alexandria, ON
École secondaire catholique de Plantagenet, Plantagenet, ON
St. Francis Xavier Catholic High School, Hammond, ON
Laurentian Regional High School, Lachute, QC
Ecole Polyvalente Lavigne, Lachute, QC

Les étudiantes qui désirent appliquer pour cette bourses devront répondre aux critères suivants :

- Vous devez être inscrite à l'une des écoles choisies.
- Vous devez graduer en 2017 et planifier de poursuivre vos études au collège ou à l'université en septembre 2015.
- Vous devez remplir un formulaire d'application qui est disponible aux bureaux administratifs de votre école ou sur le site www.yeswomencan.ca ou encore au The Review à Vankleek Hill, ON.
- Tous les formulaires d'inscription doivent être remis aux bureaux administratifs des écoles participantes, ou directement au bureau du journal The Review, au plus tard le vendredi 10 mars, 2017 avant midi.
- Chacune des dix bourses sera présentée à des jeunes femmes qui poursuivent leurs études post-secondaires dans les domaines suivants : affaires, science, environnement, sciences sociales, mathématiques, architecture, ingénierie ou arts. D'autres domaines d'études peuvent être considérés.
- Toutes les étudiantes qui font une demande pour cette bourse doivent soumettre un essai de 250-500 mots, **en anglais ou en français**, expliquant les défis qu'elles ont dû surmonter pour compléter leurs études secondaires. Nous encourageons les étudiantes à expliquer comment cette bourse pourrait les aider, comment elles planifient l'utiliser et décrivez la carrière vers laquelle vous vous diriger. Si vous êtes impliquée dans votre communauté, votre école ou en aidant les autres, nous aimerions le savoir.
- Le personnel du journal The Review travaillera avec le personnel des écoles participantes pour choisir les récipiendaires des bourses. Celles-ci seront invitées à assister à Au féminin pluriel! le 9 avril et recevront des billets gratuits pour leur mère, soeurs et grand-mères. *

Nous annoncerons les récipiendaires des bourses durant Au féminin pluriel! et les bourses seront présentées lors des cérémonies de remise des diplômes aux écoles participantes.

Si vous avez des questions, vous pouvez appeler Irene au journal The Review. Tél. 1.877.678.3327 ou 613-678-3327 ex. 1002 ou courriel irene@thereview.ca

Votre Nom: _____

Adresse: _____

Numéro de téléphone: _____

Date de naissance: _____

Nom de l'école secondaire que vous fréquentez actuellement: _____

Nom de l'institution post-secondaire (collège ou université) à laquelle vous avez l'intention de vous inscrire: _____

Domaine dans lequel vous avez l'intention de poursuivre vos études: _____

Date de début proposée de vos études post-secondaires: _____

Veillez rédiger OU écrire et joindre **un essai de 250-500 mots en anglais ou en français**, en précisant votre persévérance à terminer vos études secondaires, tous les obstacles que vous avez eu à surmonter au cours de vos études, la raison pour laquelle vous pensez être digne de cette subvention et comment vous avez l'intention de l'utiliser.

* Les récipiendaires recevront leurs chèques sur preuve d'inscription à une institution post-secondaire.